

PROTOKOLL RY 7/2024

Datum: 2024-05-22

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Benny Cronert (BC), Ledamot
* David Lindström (DL), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
Lars Jonsson (LJ), SBF
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen

Frånvarande: Theres Thörnevall (TT), Ledamot

Till Officiella meddelanden:

-
- § 103 Mötets öppnande
 - § 104 Föregående mötesprotokoll
 - § 105 Fastställande av mötets dagordning
 - § 106 Pågående ärenden
 - § 107 Ekonomi
 - § 108 Landslag
 - § 109 SM
 - § 110 Däck
 - § 111 Teknik
 - § 112 Säkerhet
 - § 113 Dispenser
 - § 114 Öppet Rallyforum
 - § 115 SGA
 - § 116 Rallyregler
 - § 117 Övriga frågor
 - § 118 Nästa möte
 - § 119 Mötets avslutande
-

§ 103 Mötets öppnande

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 104 Föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 105 Fastställande av dagordning

- Dagordning för mötet fastställdes.

§ 106 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 107 Ekonomi

- Ny rapport häromdagen, men inte analyserats fullt ut ännu.

§ 108 Landslag

- Inget nytt.

§ 109 SM

Styrgruppen:

- JR och FA gick igenom det som hänt inom Styrgruppen, vilket mest är fortsatt arbete med att få fram ett underlag för enhetsdäck.

SM-deltävling Nyköping:

- DL rapporterade från besöket i Nyköping, där han och Theres representerade utskottet. En väldigt bra tävling, med en perfekt lösning för HQ, serviceplats och boende, där allt fungerade otroligt snyggt på flygplatsen Skavsta, strax utanför Nyköping. Där man hade en koppling till staden genom en mängd aktiviteter och start, samt målgång, på torget.

Några problem identifierades under tävlingens gång, men dessa har hanterats och diskuterats efter tävlingen.

Det delades ut både varningar och bestraffningar på reken för fortkörningar, detta hanterades också väldigt bra.

NRC:

- Jocke Berg var på plats i Nyköping och den första deltävlingen, han gjorde det med bravur och det blev en bra start på NRC, då mer än 10% av de tävlande var från andra länder.

§ 110 Däck

- Möte med RU, delar ur SM-styrgruppen och några däckleverantörer hölls i Nyköping. Där kom information fram om att Finland tagit beslut att köra med 7mm däckutstick från 2026. Det kommer bli ytterligare ett möte med däckleverantörerna i Tierp.
- De nordiska ländernas utskott kommer träffas och diskutera mer samarbete. DL ser till att möte bokas med Sverige, Finland och Norge.

§ 111 Teknik

- Grp F

DL har jobbat vidare och tittat på frågan om att byta från automat till manuell växellåda, detta beslutades att exkludera ur denna uppdatering av Grp F regelverket, då det finns vissa modeller där inte bilen är bestyckad på samma sätt beroende på vilken växellåda som sitter i, vilket kräver en större utredning innan beslut kan fattas.

- Grp H

JR presenterade ett förslag på möjlig hantering för att återöppna gamla Grp H, samtliga i mötet bemötte det med positiv inställning. Det finns några punkter kvar att diskutera, JR tar fram ett dokument.

- Nat spec / Nat4wd
Arbetsgruppen jobbar på och har möten, där fokus f n är på Nat4wd, så kommer Nat spec efteråt.
- TR 5.4 Ratt och snabbblåsfäste
I senaste uppdateringen av regelverket hänvisas till SBF godkänd utrustning, denna lista är inte uppdaterad med godkända rattnav. GA tar med sig frågan.

§ 112 Säkerhet

- Det har jobbats en tid för att förändra sättet man arbetar med säkerhet inom SBF. Rally är först ut på banan för att testa/utvärdera arbetsmetoden. BC har varit med på att första uppstartsmöte och ett ytterligare möte kommer hållas med hela RU.
- Det har beslutats att Rickard Johansson kommer vara med på samtliga SM-deltävlingar, med start i Tierp, både för att se hur det ser ut på tävlingarna och även vara stöd och ge råd.

§ 113 Dispenser

- Inga inkomna dispenser.

§ 114 Öppet Rallyforum

- Arbetet fortsätter tillsammans med Södermanland/Västmanland.

§ 115 SGA

- Nästa möte är bokat till den 12:e juni, arbete med agenda diskuterades.

§ 116 Rallyregler

- Mail har inkommit angående klass standard, JR svarar på mailet.
- Ett påpekande angående innehållet i inbjudan har kommit, LJ tittar på frågan och undersöker mer.

§ 117 Övriga frågor

- TT ansluter till mötet.
- Profilkäldrarna som TT beställde var klara till Nyköping och delades ut till de som var på plats och transport till övriga är på gång.
- TT kan eventuellt närvara på ESR och DL kan ev inte göra det. DL kommer åka till Tierps SM-deltävling kommande vecka.
- Östergötlands BF har hört av sig angående en bilsportkonferens i början av januari, där närvaro från RU önskas. Detta gäller att planera tillsammans med konferens Syd och Övre Norras konferens.

§ 118 Nästa möte

- Nästa möte bokat till den 17/6 kl 20:00

§ 119 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh